

# Guangren Elementary School

Grade 3 Semester 2 Newsletter Week 4: March 3rd - March 7th, 2025

光仁國小ESL雙語班週報 - 三年級 第二學期第4週 三月三日 - 三月七日

### Contents:

## 內容

- 1. A Peek into our Week!
- 2. High Frequency Words
- 3. Key Content Words
- 4. Grammar Focus
- 5. Social Conventions
- 6. Upcoming Dates

- 1. 關於我們這一週
- 2. 高頻單字
- 3. 關鍵字彙
- 4. 文法重點
- 5. 主要句型
- 6. 重要日期



# Grade 3 Yellow (Ren) class 3年級黃組(仁班)

This week, Ren Yellow students engaged in small group activities tailored to their current unit. Students participated in various tasks that not only reinforced their literacy skills but also catered to their individual learning needs through differentiated activities. Each group worked collaboratively, allowing for personalized support and interaction.

本週,仁班黃組的學生們參與有關本單元的小組活動。 學生進行各種活動,這些活動不僅鞏固他們的認字技巧, 更透過差異化教學來滿足他們個別的學習需求。每個小組 以合作的方式進行,以提供個別的協助和互動。



# Grade 3 Yellow (Ai) class 3年級黃組(愛班)

This week Ai Yellow class students engaged in a variety of small group activities focused on independent learning. They read information and organized it into charts, which will assist them in crafting a final writing piece.

本週愛班黃組的學生進行各種著重在自主學習的 小組活動。他們閱讀文章並整理成圖表,這將有助於他 們來撰寫最終的作文。



Grade 3 Yellow (Xin) Class 3年級黃組(信班)

This week, students picked a reading about local attractions in Taiwan. They worked in pairs to find important information and wrote about it independently. They used their own words to make full sentences and checked their writing to make it better!

本週,學生們挑選出一篇有關台灣當地景點的書。 他們兩人一組一起找出重要的資訊,然後練習寫作。他們 用自己的話語來寫出完整的句子,並再次確認他們的所寫 的內容,使其更完善!







# Grade 3 Green (Ren) class 3年級綠組(仁班)

In this class, students were reintroduced to the concept of readers' theatre; where one reads with expression. They tuned in to the story by actively listening for the various expressions they might come across.

- 1. ! Say it with energy
- 2. Stop and Breathe for the next sentence
- 3. ? Raise your voice
- 4. "" Use a different voice for different characters

在這堂課上,學生們再次復習「讀者劇場」這項活動,為閱讀時要有聲音表情。他們專心聆聽故事中可能出現的各種表達方式。

- 1. 遇到驚嘆號要充滿活力地說出來
- 2. 遇到句號要停下來再說下一個句子
- 3. 遇到問號要提高聲音
- 4. 遇到引號針對不同的角色使用不同的聲音



# Grade 3 Green (Ai) class 3年級綠組(愛班)

In this class, students were reintroduced to the routine of small groups, where each group has 1 special activity that they do independently. The students proved they could be self sufficient by doing the following activities.

- 1. Keyword practice
- 2. Drafting their C.T.
- 3. Read to self
- 4. High Frequency Words practice

在這堂課中,學生再次復習小組活動,每個小組都有一個要獨立完成的特別活動。學生透過以下的活動來展現出他們的自主學習能力。

- 1. 重要字彙練習
- 2. 寫單元總結作業草稿
- 3. 獨自閱讀
- 4. 高頻單字練習



## Grade 3 Green (Xin) class 3年級綠組(信班)

This week, students demonstrated their independence learning skill with their reading and writing activities. They worked in groups to find important information in their readings and worked on their own to organize the information into unique full sentences. They then used their critical thinking skills to edit their writing.

本週,學生們在閱讀和寫作活動中展現出他們獨立自主的學習能力。在閱讀文章時,他們透過分組來 找出重要資訊,並自行將資訊彙整成獨特的完整句。 然後,他們利用批判性思考的能力來修改他們的文章。







### High Frequency Words (HFW) & Keywords 高頻單字和重要字彙

#### **HFW**

- also
- because
- does
- important
- large
- name
- place

#### 高頻單字

- 此外
- 因為
- 是否(助動詞)
- 重要
- 大
- 名字
- 地點

### Content Keywords 重要字彙

#### Keywords

- fee
- host
- admission
- free
- attract
- dining
- options
- tourist

#### 重要字彙

- 費用
- 主辦單位
- 入場
- 免費
- 吸引
- 餐飲
- 選擇
- 觀光客



### Grammar Focus 文法重點



#### Proper Nouns

Tokyo Disneyland is located in Tokyo, Japan.

#### ○專有名詞

東京迪士尼樂園在日本東京。

#### Social Conventions

#### 文法重點



- You can \_\_\_\_\_!
- ❖ You can go by \_\_\_\_\_.
- ♦ It costs \_\_\_\_\_.
- **❖** You should go there because \_\_\_\_\_.

- ❖ 您可以 !
- ❖ 您可以透過 去那裡。
- ❖ 它的費用是 \_\_\_\_。
- ❖ 您應該去那裡,因為 \_\_\_\_。



#### 重要日期

- 25 March Special Newsletter
- 29 March PTI
- 三月二十五日 特別版週報
- 三月二十九日 親師晤談